

TSCA Chemical Restrictions

2025-06-04

Erklärung

Die **STRAUB Werke AG** erklärt, in Übereinstimmung mit Abschnitt 6(h) des Toxic Substances Control Act (TSCA) vom 06. Januar 2021 der US Environmental Protection Agency (EPA), dass das gesamte STRAUB-Rohrkupplungssortiment nach aktuellem Kenntnisstand und gemäss Befragung und Erklärung unserer Lieferanten keine der nachfolgend genannten persistenten, bioakkumulierbaren und toxischen (PBT) Substanzen enthält:

Declaration

STRAUB Werke AG declares, in accordance with Section 6(h) of the Toxic Substances Control Act (TSCA) of 06 January 2021 of the US Environmental Protection Agency (EPA), that the entire STRAUB pipe coupling range does not contain any of the following persistent, bioaccumulative and toxic (PBT) substances to the best of our current knowledge and according to the survey and declaration of our suppliers:

- Asbestos
- Lead (in paint and paint waste)
- Polychlorinated biphenyls (PCBs)
- Dioxins
- Chlorofluorocarbons (CFCs)
- Metallic mercury (in consumer products)
- Formaldehyde
- Nitrites (in metalworking fluids)
- Hexavalent chromium compounds (on metals used in water treatment)
- Phenol, Isopropylated Phosphate (3:1) (PIP 3:1)
- Decabromodiphenyl ether (DecaBDE)
- 2,4,6-Tri-tert-butylphenol (2,4,6 TTBP)
- Hexachlorobutadiene (HCBD)
- Pentachlorothiophenol (PCTP)

STRAUB Werke AG



Davor Atanaskovic
HSE & Supply Chain Officer



Peter Korcsog
Country Manager & Commercial Director